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Izdajatelj: Občinski svet Občine Destrnik
Uredništvo: Ksenija Munda, Tadej Urbanija, 
Kristina Hauptman, Nada Zupanič in Petra 
Arnuš Anžel.
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini 
Destrnik brezplačno.
Medij OBČAN - GLASILO OBČINE DESTRNIK 
je vpisano v razvid medijev pod zaporedno 
številko 275.
Naslov uredništva: OBČAN, Vintarovci 50, 2253 
Destrnik.
Telefon: 02 761 92 50
Telefaks: 02 761 92 52
E pošta: clanki@casopis-obcan.si
Časopis OBČAN izhaja v nakladi 920 izvodov.
Prva številka časopisa Občan je izšla 25. julija 
1996.
Odgovorna urednica: Ksenija Munda
Lektorica: Bojana Kolenko
Zasnova, celostna podoba, oblikovanje 
in elektronski prelom: Pika, kreativne 
komunikacijske rešitve, Zmagoslav Šalamun, 
s.p., http://www.kreativne-resitve.eu, 070 670 
740.
Tisk: Tiskarna Grafis, Požeg 4, Rače.

Občan 
            Pisani svet Urbančanov

Nagovor župana

2.  Kdo je kriv za tone odpadnega  materiala, ki je navožen na  občinsko 
parcelo na Drstelji?  
Župan Vindiš ali prejšnje vodstvo, ki je zasebniku omogočilo korist in 
praktično zanj ustvarilo deponijo, ki jo mora  sedaj  zaradi inšpekcijskega 
pregleda sanirati Občina Destrnik. Sanacija nas bo stala okrog 40.000,00 
evrov! 

Ali  je  naloga poslanca,  da  žali in 
kritizira, s tem pa zakriva  lastna dejanja?

Zaraščene Terme Gaja

Spoštovani občani. Verjetno se boste strinjali, da je v življenju lahko kritizirati, 
žaliti in blatiti, sploh če te pri tem varuje poslanska imuniteta. Res je, biti 
moramo družbeno odgovorni za svoja dejanja, naše poslanstvo pa je delati  
v korist  svojih občank in občanov. Vsi v življenju kdaj nehote naredimo 
kakšno napako, hodimo po robu zakona, vse to z dobrim namenom, da bi 
naredili čim več dobrega za ljudi, da bi si na svojem območju ustvarili dom, 
da bi tam lepše in bolje živeli. 
Vendar pri svojem delu ugotavljamo, da vse le ni tako, kot se na primer 
»usti« gospod poslanec Franc Pukšič  na svojih tiskovnih konferencah, v 
člankih v časopisih, izjavah na radiu in televiziji, pa še bi lahko naštevali. 
Naj mu torej odpustimo, če je v osemnajstih letih županovanja naredil eno 
samo napako, ko je podpisal predpogodbo o nakupu poslovnih prostorov 
za znesek, ki je za Občino Destrnik za 44 % oz. 564.137,00 evrov višji od  
cenitve navedene nepremičnine? Glede na to, da smo bili v prejšnji številki 
Občana kritizirani brez prave osnove, napadeni na krut in neprimeren način, 
se moramo pač braniti s pojasnili, torej s pravimi informacijami. Želim, da 
občani tega ne vzamete kot kritiko.
Dejstvo je, da je  gospod Pukšič kot bivši župan imel večino v občinskem 
svetu, odborih, nadzornem odboru in je z lahkoto opravljal svojo funkcijo, 
pa čeprav naj  bi  vsem občinskim organom predlagal sklepe (za čemer se 
zdaj nesramno skriva), ki niso bili vedno zakoniti, gospodarni, transparentni 
ter  dejansko namenjeni razvoju občine Destrnik. 
l.  Kje je razvoj in kje so tako opevana nova delovna mesta v  Termah 
Gaja? 
V to podjetje je bilo preneseno vse občinsko premoženje, pri tem je sodeloval 
tudi njegov direktor gospod Miran Čeh, nekdanji direktor občinske uprave. 
Doslej je bilo v to podjetje vloženih 3,366.000,00 evrov sredstev oz. vložkov, 
torej zapravljanje davkoplačevalskega denarja, po vseh prenosih deležev 
od Vegrada, do  Hostinga itd. ima sedaj v Termah Gaja 32 %  delež prav 
firma, ki  je gradila  poslovno zgradbo na Janežovskem Vrhu. 
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3. Kako je mogoče, da so nastale tako velike napake pri 
izgradnji kanalizacijskega sistema Vintarovci–Janežovski 
Vrh, ki je stal  523 tisoč evrov? 
Ob vsakem dežju zaradi poroznih cevi do čistilne naprave 
priteče ogromna količina dodatne vode, kar povzroča izlive in 
nedelovanje čistilne naprave, za občino pa je to dodaten strošek. 
Gospod Pukšič, tega žal ni (hotel?) videti in ni priskrbel bančnih 
garancij, da bi lahko odpravljali pomanjkljivosti  v garancijski dobi.

4. Pri podjetju  Inženiring  Graj d. o. o. so bili pod vodstvom 
g. Pukšiča naročeni in  plačani elaborati, ki niso bili nikoli 
izdelani, in to v vrednosti okrog 6.000,00 evrov. 
Tako še danes nimamo odmerjenih cest:  šola–kapela–Murko, 
Murko–Čeh–Domjan,    Šteger–Simonič …  Ali se storitve ne 
plačajo po opravljenem delu? Ali pač za g. Pukšiča kot župana to 
ni veljalo? V upravi je namreč plačilo 30 dni PO opravljenem delu.

5.  V letu 2010 je g. Pukšič za 31.000,00 evrov naročil in plačal 
projektno dokumentacijo za dvorano Desenci. 
Kje je ta dokumentacija danes, ko ugotavljamo, da se z dvorano 
konkretno ni zgodilo nič? Da je stvar še bolj absurdna, so nato 
gasilce iz Desencev prijavili kriminalistom z očitkom, da bi jim 
občina na razpisu v letu 2013 pridobila nepovratna sredstva in 
bi se tako »okoristili« z javnimi sredstvi.  Res obžalovanja vredna 
poteza.

6. Od leta 2010 do 2013 smo v občini Destrnik naročili za 
približno 200.000,00 evrov projektne dokumentacije, za 
katero lahko z gotovostjo trdimo, da ni narejena strokovno in po 
standardih ter normah, da se je vse delalo brez javnih razpisov in 
za ceno, ki je do dvakrat višja kot na trgu. Vedno se v vseh letih v 

krogu vrtijo samo TRIJE projektanti! Ali je to naključje ali pa tega 
g. Pukšič ni vedel (kar pa težko verjamemo). Ko  poslanec Pukšič 
kritizira in se obenem hvali, kakšno vizijo in projekte je pustil na 
mizi, lahko z gotovostjo trdimo, da jih je bogato plačal, ne da bi 
bilo delo opravljeno ali bi to dokumentacijo potrdili državni organi 
v proračunih države. G. Pukšič se je tudi hvalil s pridobivanjem  
sredstev iz Regionalnih razvojnih programov, kar pa niti slučajno 
ni pridobitev g. poslanca. 
Mogoče občani ne vedo, da  sredstva dobi vsaka občina po ključu 
v kvoti in za to ni potrebno  pametovati ter se s tem hvaliti. Naloga 
vodstva občine pa je, da jih na ustrezen način porabi s  projekti, ki 
spadajo v posamezno področje  prijave. Tu pa je problem, ker bivši 
župan ni ustrezno definiral in izdelal projektne ter investicijske 
dokumentacije. Morda je pozabil, kaj je prijavil, kaj so sprojektirali 
… (se pač zgodi?).

7. Zadolževanje in najemanje kreditov
Ko smo že toliko kritizirani, naj vam povemo še tole cvetko. 
19. oktobra 2010 je bil najet kredit v višini 380.000,00 evrov za  
financiranje obrtno-poslovne cone, torej za plačilo zemlje ge. 
Flajšman,   izgradnjo igrišča pod OŠ in izgradnjo vrtca.  Kredit JE 
BIL PORABLJEN NENAMENSKO, pa kaj, saj navsezadnje nikomur ni 
bilo potrebno polagati računov, v izgradnjo vrtca ni vloženo nič! 
(So se zopet zmotili ali namerno naredili tako?)

8. Si občani res ne zaslužijo nižjega in z drugimi občinami 
primerljivega  komunalnega prispevka? 
Ni pomembno, kdo se je zmotil, dejstvo je le, da je potrebno 
komunalni prispevek tako znižati, da bo primerljiv z ostalimi  
občinami  in ne iskati dlake v jajcu ter komplicirati. Preprosto je 
potrebno reči bobu bob in postopek speljati. Danes so dejstva 
znana, tako cen kot  dolžine  vodovoda, spremenjen je prostorski 
plan itd. Občani pa, žal, zaradi zavlačevanja na sejah sveta še 
vedno plačujejo višji komunalni prispevek.  S tem je bivši župan v 
proračun pridobival večja  davkoplačevalska sredstva in izjavljal, 
češ: »S čim pa se bo investiralo, če občani ne bodo plačevali.« Res 
žalostno, kot župan bi moral skrbeti, da bi bili občani čim manj 
obdavčeni.

9. Dokončanje projekta  OPN, OPPN
G. Pukšič nas kritizira, da je sprejet  OPN  za občino Destrnik, mi 
pa  se še zdaj nismo lotili  izdelave OPPN za poslovno  cono, za 
katerega izdelavo pa je že sam podpisal pogodbo za  14.000,00 
evrov, brez preverjanja cen (!), in sicer s podjetjem, kjer je sedaj 
zaposlen  bivši direktor uprave g. Čeh. (Zgolj naključje?) Očitno 
se ne spomni, da je bil OPN  v členu za območje poslovno-obrtne 
cone zadržan in da je bilo po nalogu Ministrstva za okolje in 
prostor potrebno pristopiti k celoviti rešitvi problema. G. državni 
poslanec gotovo tudi ve, da imajo ministrstva nadzorstveno 
pravico pri sprejemanju  občinskih aktov, kljub temu da jih potrdi 
občinski svet, in prav to se je zgodilo v tem primeru. Sedaj smo v 
pridobivanju smernic za novi OPN z vključeno poslovno-obrtno 
cono. Uspeli smo v  šestih mesecih, kar je v prejšnjem OPN trajalo 
več let,  vsak dan pa nas  obiščejo občani in povedo, da je župan 
Pukšič brez njihovega  soglasja izbrisal zazidljiva zemljišča in jih o 
tem sploh ni obvestil! 

Kako je to mogoče, da nekdo, pa čeprav  poslanec in župan, 
posega v tujo lastnino ter gradbeno parcelo spremeni kar v 
kmetijsko zemljišče?
V proračunu so namenjena tudi sredstva za izdelavo podrobnih 
prostorskih načrtov, ki pa so v teku in jih izvajamo skupaj  z idejami 
in željami naših občanov ter bodo končani do konca leta.

Navožen odpadni material na Drstelji

Izliv fekalne vode pri čistilni napravi v Janežovcih
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10. Zadolževanje občine  zaradi  nakupa  poslovnih prostorov 
v Janežovskem Vrhu
G. Pukšič nas kritizira, da smo se za nakup  poslovne  stavbe v 
Janežovskem Vrhu zadolžili več, kot je bilo predvideno v proračunu 
za leto  2011. Kritika na mestu, vendar pa g Pukšič pozablja, da je 
on načrtoval prodajo zdajšnje  stavbe, v kateri je občinska uprava. 
Če je tako,  naj pove tudi recept, kako plačati 1,3 milijona evrov, 
če stavbe nihče ne želi kupiti. Torej je njegovo mnenje tako, da 
sploh ni pomembno, koliko plačamo, samo da plačamo, saj je vse 
»požegnal«  občinski svet, problem je le zdajšnji župan, ki  ne vidi, 
da je »vse  zakonito«.

11.  Resnično si želimo, da bi bila izdelana projektna 
dokumentacija dana v revizijo in da bi bile projektantske 
napake odpravljene PRED pričetkom izgradnje določene 
investicije. Zaradi zahtevnega terena in nedodelane projektne 
dokumentacije se pojavljajo dodatna dela, za katera  smo sklenili 
aneks, ob tem pa bili znova tarča kritik in blatenja v javnosti, ker 
pač izbrani izvajalec ni po godu  gospodu Pukšiču.
Ob tem velja spomniti, da je gospod Pukšič s prejšnjim izvajalcem 
(beri: enim samim podjetjem!) v letih od 2010 do 2013 podpisal 
anekse za okrog 400.000,00 evrov, pa za ta namen ni bila sklicana 
tiskovna konferenca ali napisan kak članek!
Če na javnem razpisu ni bil izbran uveljavljeni »hišni« izvajalec, so 
razpis  pač razveljavili in ga prilagodili. (Gotovo ni zanemarljivo 
dejstvo, da je pri tem »hišnem« izvajalcu zaposlena hčerka  
bivšega direktorja občinske uprave g. Čeha.) 
Proračunski denar v občino prihaja tedensko oziroma mesečno 
skozi vse leto, zato se ob tem pojavi vprašanje, kako bi potem vse 
projekte plačali v pol leta, kot nam očita g. poslanec, češ, da še 
nismo postorili vsega. Resnično žalostno, da tisti, ki bi morali, tega 
ne vedo.

12. Glede na to, da  smo v letu 2013 skoraj v celoti realizirali 
proračunske postavke, želim predstaviti nekatere bistvene.  
Dokončali smo investicijo pod OŠ, nadaljujemo z investicijo  
poslovna cona, v teku je novi OPN, pričeli smo s postopkom 
OPPN,  v izdelavi je vsa dokumentacija za ureditev infrastrukture 
in kanalizacije na Drstelji, Svetinci–Gomilci, Ločki Vrh, izgradili 
smo vodovod v Koprivjaku, uredili javno razsvetljavo  v Desencih, 
sedaj nadaljujemo v Levanjcih, uredili smo mrliško vežico, izpeljali 
projekt odvoza komunalnih odpadkov. Dolga zima  z veliko snega 
ima za posledico tudi ogromno porabo proračunskega denarja, 
zaradi tega ga seveda sedaj zmanjkuje na ostalih proračunskih 
postavkah. V tem proračunskem letu smo  izmerili okrog  šest km 

cest in jih zemljiškoknjižno tudi uredili.
V upravi ugotavljamo, da zemljiškoknjižne  zadeve niso urejene 
za deset let nazaj, zato se moramo nujno lotiti  projekta prenosa 
in popisa zemljišč v občini.

Želim poudariti, da občinska uprava dela usklajeno in strokovno 
ter v ničemer ni med seboj skregana. Direktorica občinske uprave 
je bila sprejeta na delovno mesto na podlagi javnega  razpisa in 
prostega delovnega mesta, k razpisu je bilo potrebno predložiti 
tudi dokazila o nekaznovanju ali udeležbi v kazenskem postopku, 
kar je bilo dostavljeno, skupaj z odločbo, da je odšla z prejšnje 
službe brez krivdnih razlogov, dobila odpravnino in še leto dni 
dobivala  plačo. Tako da se je pri tej zadevi potrebno oddaljiti od 
žalitev, obrekovanja in gostilniških debat, ki pa sicer nastajajo 
vedno, če  so ljudje dobri in uspešni.
Žaliti in razpravljati, da bi nekdo naj bil, ali da je spet nekdo nekaj 
in si kar izmisliti, da je  župan nekaj  povzročil  brez pravega 
vzroka, samo da si ljudem všeč, da kritiziraš, se na koncu resnično 
vprašam, ali so eni res vsemogočni. 
Je to, kar delajo, dejansko njihovo poslanstvo, zakaj se potem 
niso odpovedali poslanskemu mandatu in ostali  v občini. Imeti  
moraš res vizijo, ki je realna v tem, da daješ prednost boljšemu 
življenju občanov, ne pa objektom po visokih cenah, izgradnji 
vrtin, nedodelanim projektom in še bi lahko naštevali.
Gospod Pukšič, resnično želim in upam, da se boste začeli 
ukvarjati in delati za tisto, za kar so vas ljudje izvolili tudi 
v drugih občinah, torej za državo. Prosim, sprijaznite se z 
dejstvom, da niste  več župan Občine  Destrnik. Zakaj potem 
ne greste na občinske seje ostalih občin  in tam kritizirate 
župane, če je to vaše poslanstvo?
Imeli ste možnost  razvoja in novih delovnih mest, zakonodaja 
vam je omogočala opravljanje obeh funkcij, pa jih, žal, kot 
ugotavljamo danes, niste znali izkoristiti v času debelih krav in 
konjukture. Novih delovnih mest v občini niste ustvarili, na enih 
projektih rastejo koprive, na  drugih  so  smeti, na tretjih pa 
pšenica in še bi lahko naštevali.  Tisto, česar nekdo ni naredil v 
osemnajstih letih, od drugega pa to isto zahteva v enem letu, je 
ob zdajšnji recesiji in varčevanju popolnoma nesprejemljivo in  
žalostno.
Če bomo vsi, tudi jaz osebno, v prihodnosti še  deležni 
neargumentiranih kritik, žalitev in obrekovanj, bomo tudi v 
občinski upravi povedali, s  kakšnimi težavami se srečujemo pri 
svojem delu, in to zaradi  prejšnjega vodstva občine. Verjemite, da 
nam besedila zlepa ne bo zmanjkalo.

S  spoštovanjem, 
župan Vladimir Vindiš

S petnajstimi točkami dnevnega reda se je 20. redna seja 
občinskega sveta 19. 9. 2013 (ponovno) ustavila že pri uvodni točki 
ugotavljanja sklepčnosti. Zaradi okrnjene prisotnosti svetnikov, 
od enajstih sedežev so bili zasedeni le štirje, je župan sejo zaključil, 
še preden jo je sploh zares začel. 
Seje se niso udeležili svetniki Slovenske ljudske stranke, pri 
čemer sta, po besedah župana, svojo odsotnost opravičila le Ivan 
Hauptman in Irena Bauman. Po besedah podžupanje Simone 
Lacko je bil vzrok za izostanek večinske opozicije osma točka 
dnevnega reda, ki je predvidevala poročilo o izvedbi nadzora v 
zadevi nakupa poslovnih prostorov v novozgrajenem poslovnem 
objektu. 
Jabolko spora je namreč že lep čas nepodpisana pogodba o 
odkupu poslovnih prostorov. Svetniki SLS obstruirajo seje zato, ker 
po njihovem mnenju podpis predpogodbe župana zavezuje, da 

Tadej Urbanija

Seja občinskega sveta (ponovno) ni bila sklepčna
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V torek, 1. oktobra 2013, so se na 20. redni seji sestali svetniki 
Občinskega sveta Občine Destrnik. Po uvodnem pozdravu 
svetnicam in svetnikom, poslancu Francu Pukšiču, občinstvu in 
medijem ter ugotovitvi sklepčnosti so z nekaj pripombami potrdili 
zapisnik 19. redne seje. Ob obravnavi dnevnega reda so umaknili 
7. in 13. točko ter dodali novo točko, to je nakup poslovnih 
prostorov. 
Oceno in poročilo o izvajanju občinskega programa varnosti 
Občine Destrnik je podal Robert Brkič iz medobčinskega redarstva. 
V septembru so skupaj s prostovoljci zagotavljali varnost otrok na 
poti v šolo. V preteklem letu v občini niso izrekli nobene globe, 
ampak le 14 opozoril glede parkiranja na avtobusnih postajališčih 
in pločniku. Ljudi so opozarjali na rabo kresničk in odsevnih trakov. 
Pomagali so pri izvedbi tekmovanja Kaj veš o prometu. Prisotni so 
bili na občinskih in društvenih prireditvah. 
O sistemizaciji nadstandardnega programa v OŠ Destrnik-
Trnovska vas je spregovoril ravnatelj šole Drago Skurjeni. V prvi 
razred je vpisanih 37 otrok in po dolgem času sta na Destrniku dva 
oddelka prvega razreda. V nadstandardnem programu izvajajo 7 
ur nemškega  in 4 ure angleškega jezika ter 5 ur računalništva. V 
predšolski vzgoji imajo 70 otrok, za katere skrbijo 4 vzgojiteljice 
in 4,5 pomočnice vzgojiteljice, vseh zaposlenih v vrtcu pa je 12,51 
delavca. Cene vrtca se niso spremenile. Slabih prostorskih pogojev 
v vrtcu, ki se vlečejo že več let (premagovanje stopnic, sanitarije), 
bo konec z izgradnjo novega vrtca.
Najbolj pereča točka dnevnega reda, to je nakup prostorov 
v večnamenski zgradbi na Janežovskem Vrhu, se je začela s 
poročilom predsednice nadzornega odbora Sabine Žampa. 
Povedala je, da so najeli zunanjo inštitucijo, ki je opravila cenitev 
zgrajenih prostorov. Zaprisežen sodni cenilec je ocenil prostore kar 
za tretjino manj, kot je navedeno v predpogodbi. Cenitev je bila 
predstavljena svetnikom in županu. Imenovana je bila pogajalska 
skupina, ki se je sestala z investitorjem, ki je ceno znižal za 50.000 
evrov in obljubil nakup pisarniške opreme. Prav tako naj bi prišlo do 
zadržanja kupnine za 10 %. Sklep je bil izglasovan. Župan še vedno 
okleva, saj bi rad počakal na odgovore državnih služb. Najbolj ga 
seveda zanimata mnenji protikorupcijske komisije in računskega 
sodišča. Mnoge debate svetnic in svetnikov so naletele tudi na 

Nada Zupanič

Destrniški svetniki so se končno sestali – 20. redna seja

omenjeno pogodbo podpiše. Svetnica Elizabeta Fras je poudarila, 
da predpogodba župana sicer res zavezuje k podpisu pogodbe, 
a le, če v predpogodbi ni ugotovljenih nobenih nepravilnosti. 
Mnenje o predpogodbi je zato sestavil nadzorni odbor (NO), 
katerega predsednica je Sabina Žampa. Mnenje NO izpostavlja, da 
je višina odkupne cene previsoka in da bi lahko Občina Destrnik v 
nekaterih točkah ravnala racionalneje ter bolj gospodarno.
Situacijo je v sporočilu za javnost v imenu svetnikov SLS 
komentiral tudi svetnik Branko Zelenko, ki pojasnjuje vzroke za 

nastalo situacijo. V sporočilu, ki smo ga preko elektronske pošte 
prejeli v uredništvu, omenja neformalni sestanek OS, kjer so se 
svetniki zavezali k rešitvi problema glede podpisa pogodbe. V 
dogovoru je bilo sklenjeno, da bo župan sklical komisijo, ki bi se 
do 16. 9. 2013 z investitorjem pogajala o ceni odkupa. Komisija je 
bila imenovana 9. 9. 2013, do sklica pa ni prišlo. Svetniki SLS so 
zahtevali, da župan izpolni dogovor z neformalnega sestanka pred 
sejo, ker pa do tega ni prišlo, se svetniki SLS seje niso udeležili. 

odziv občinstva. Župan je kar dvakrat prekinil sejo, da se prisotno 
občinstvo ohladi, in opozoril, da so seje javne, da so občani lahko 
prisotni, nikakor pa ne smejo z glasnim govorjenjem motiti dela  
seje sveta. Niso pa izglasovali, da bi spregovoril poslanec Franc 
Pukšič ali predstavnik EM-grada, kot izvajalec projektov. Podjetje 
je zaradi zgrajenega objekta na osnovi pogodbe, ki ni bila 
realizirana, v težkem položaju in mu grozi stečaj. 
Glede najema dvorane v desenškem gasilskem domu je bila 
podana informacija, da je občina najela prostore za 10 let, in to z 
namenom, da se je lahko prijavila na državni razpis.
Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega 
zavoda lekarne Ptuj je bil soglasno izglasovan. Župan je prisotne 
seznanil z dodatkom k sporazumu o razdelitvi premoženja občine 
Ptuj, to je parcel v Logu pri Pragerskem in v Biogradu. Na seji so 
potrdili listo kandidatov za člane razvojnega sveta regije in za 
člane območnega razvojnega sveta Spodnjega Podravja.
Pri gasilsko-turističnem domu bi naj v prihodnje stal samo en 
zabojnik za steklo namesto dosedanjih treh, kar ni estetsko. 
Dotaknili so se izgradnje pločnika na Ojstrovcu, dokumentacije za 
izgradnjo kanalizacije v Ločkem Vrhu in zaprtja kmetijske trgovine 
v Destrniku. 
Simona Lacko je podala informacijo, da se je začela gradnja 
šole Ljudevita Pivka v Ptuju. Svetniki si želijo, da bi računalniška 
oprema začela brezhibno delovati in da bi občani imeli dostop do 
javnih informacij preko spletne strani občine.
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V Vintarovcih pa pri Jožici in Antonu Pauku še vedno bujno cvetijo 
balkonske rože. Zanje vsak dan lepo skrbi gospodinja Jožica. 

Jasna Bezjak

Jesen je na vratih, čas je za 
trgatve. 
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Operacija: UREDITEV POSLOVNE CONE JANEŽOVSKI VRH

Operacijo delno financira Evropska unija, in sicer iz Evropskega 
sklada za regionalni razvoj. Operacija se izvaja v okviru Operativnega 
programa krepitve regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 
2007-2013, razvojne prioritete »Razvoj regij«, prednostne usmeritve 
»Regionalni razvojni programi.«

Poslovna cona v Janežovskem Vrhu vse bolj dobiva svojo podobo 
kljub zapletom, ki se pojavljajo ob njeni gradnji. Investicija 
je namreč sprojektirana v neraščen teren, kar je povzročilo 
nepredvidena dela pri zagotavljanju stabilnosti in izvedbi 
investicije, ki jo je bilo treba prilagoditi terenu. Po geomehanskih 
ugotovitvah so potrebna dodatna dela  pri izkopu gradbene jame 
do površine trdih temeljev, pri nasipnih materialih, gramoznih 
blazinah in podpornih zidovih. Investicija je morala upoštevati 
tudi v prostor že umeščene parkirne prostore, igrišče pod šolo in 
poslovno stavbo. Vrednost del, kot so navedena v projektantskem 
predračunu, znaša pribl. 685.000,00 evrov, sedanja vrednost 
projekta skupaj s podpisanim aneksom za nepredvidena dela pa 
znaša 605.827,00 evrov.
Uredili so tudi okrog kilometer dolgo vodovodno omrežje v 
Koprivjaku in obnovili prečrpališče v Zgornjem Velovlaku, s čimer 
je občina Destrnik  v celoti pokrita z vodovodnim omrežjem.  
Investicija, ki pokriva deset gospodinjstev, je stala 29.734 evrov.
V Desencih so končali prenovo napeljave javne razsvetljave 
in nizkonapetostnih vodov. Zamenjavo javne razsvetljave je 

Tadej Urbanija

Predstavitev projektov v občini Destrnik

izvedlo podjetje Gradnje Destrnik d. o. o. Zračno napeljavo 

javne razsvetljave so zamenjali z zemeljsko, dotrajane drogove 

pa nadomestili z novimi. Vgradili so okrog 650 metrov novih 

elektrovodov in deset novih kandelabrov s pripadajočimi 

svetilkami. S pomočjo Gradenj je distributer Elektro Maribor 

izpostava Ptuj zamenjal celotno zračno linijo nizkonapetostnih 

vodov in položil približno 800 metrov zemeljskih kablov, stara 

odjemna mesta pa zamenjal s tremi novimi omaricami.
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Destrniška potomka  mariborske stare trte je kljub letošnjim 
prigodam  uspela pridelati devet grozdov, ki so jih svečano 
potrgali 22. septembra. 
V čast trti in njenemu pridelku so prišli številni gostje: župan 
Občine Destrnik Vladimir Vindiš, ki je tudi aktualni lastnik trte, Ivan 
Hauptman, predsednik TD, ki je skrbnik trte, predsednik Društva 
vinogradnikov in sadjarjev Osrednje Slovenske gorice ter ptujski 
mestni viničar Andrej Rebernišek, 3. Ptujska vinska kraljica Tanja 
Hauptman, direktor biotehniške šole Ptuj Vladimir Korošec, 8 
kletarjev Društva vinogradnikov in sadjarjev Osrednje Slovenske 
gorice, predsednik društva upokojencev Branko Goričan, 
predsednik PGD Destrnik David Fras, ljudske pevke Urbančanke, 
člani  turističnega društva ter vabljeni sponzorji in donatorji  32. 
Kmečkega praznika. 
V čast dogodku in trti so pomembni gostje navzočim tudi 
spregovorili. Ljudske pevke so s pesmijo popestrile dogodek in 
sledila je trgatev. Častno so potrgali grozde in izmerili sladkobo, ki 
je bila 86 Oeckslerjev. Nazdravili so z lanskoletnim pridelkom vina 
s turističnih brajd. 
Po končani trgatvi potomke je sledila trgatev brajd pred gasilsko-
turističnim domom. Pripeljali so prešo in opravili še stiskanje 
grozdja. Za malico so poskrbeli ta pridni v društvu, Sašo je pripeljal 
svoj band in na letošnji trgatvi se je tudi plesalo. 

Želimo, da potomka stare trte lepo raste, da bo z leti bogato rodila 
in razveseljevala domače in tuje ljudi.

Kristina Hauptman

2. trgatev potomke najstarejše trte11. septembra je poslanec Franc Pukšič sklical novinarsko 
konferenco, da bi širši javnosti predstavil probleme, ki so nastali 
v zvezi z nakupom poslovnih prostorov na Janežovskem Vrhu.  
 V drugem delu pa je skupaj z ostalimi predsedniki ali namestniki 
občinskih odborov SLS s širšega ptujskega območja spregovoril 
tudi o davku na nepremičnine in o predlogu za ukinjanje občin.  

Lokalna tema destrniške politike je nakup poslovnih 
prostorov.  Zaradi nezdružljivosti funkcij župana in poslanca so 
bile predčasne volitve in županski stolček je zasedel Vladimir 
Vindiš. Novi župan pogodbe noče podpisati, čeprav je bil prav 
župan Vindiš predlagatelj proračuna za letošnje leto, kjer je bila 
investicija predvidena in na občinskem svetu soglasno sprejeta. 
Kot kaže, očitno s figo v žepu s strani župana in njegovih 
podpornikov, kot že tolikokrat, kar so spoznali tudi že občani.  
 Z  dodatnimi stroški  zadolžuje občino za naročanje študij, 
najema drage odvetnike (Čeferina), povzroča poslovno 
škodo ... samo da bi uveljavil svojo voljo, ki pa ni volja občine.  
 Več kot 15 let smo si prizadevali, da bi dobili investitorja, ki 
bi zgradil sodobno trgovino, kakršne imajo v drugih občinah. 
Pukšič opozarja župana, da pogodbo mora podpisati, saj bodo v 
nasprotnem primeru nastale katastrofalne posledice za občino, 
še zlasti če bi šlo podjetje M-grad v stečaj. Poslovna škoda, ki bi 
jo iztožili, bi lahko bila nekajkratnik vrednosti nakupa prostorov. 
Župana opozarja, da ne izpolnjuje sklepov občinskega sveta v 
skladu s sprejetim proračunom, zato so svetniki SLS proti njemu 
tudi vložili ovadbo,  izključno zato, ker so politično odgovorni za 
razvoj občine.  Glede cene prostorov, za katero trdi  župan Vindiš, 
da je previsoka, pa poslanec Pukšič pravi, da je primerljiva z ostalimi 
v okolici, kar je ugotovila tudi komisija v postopku naročanja.  
 Pukšič župana sprašuje tudi o negospodarnem in neodgovornem 
ravnanju glede podpisa pogodbe s Cestnim podjetjem Ptuj, saj 
se je investicija v enem mesecu spremenila navzgor za približno 
130.000 evrov, kje so OPPN za obrtno-podjetniško cono in ostala 
območja, kljub temu da ima v proračunu pribl. 50.000 evrov,  
ali je na katerem razpisu v Ljubljani že uspel pridobiti denar, 
kakor je napovedovala svetnica Urška Zver, da lahko dobimo 
denar za vrtec, če  na Ptuju ne bodo gradili športne dvorane 
za košarko. (Precej naivno, kljub temu da ima v domačih vrstah 
bivšega ministra za šolstvo.V času njegovega ministrovanja 
ni bilo nobenega raspisa za vrtec, tudi sofinanciranja pri 
športnem igrišču nismo bili deležni klub velikim obljubam.)  
 
Glede davkov na nepremičnine meni naš poslanec, da gre za 

Nada Zupanič

Novinarska konferenca s Francem Pukšičem
centralizacijo in uničenje podeželja oziroma za prehod denarja s 
podeželja v mestne centre tudi za pokrivanje tajkunskih kreditov 
ter stoškov zadolževanja velikih mestnih občin. 
Enakega mnenja so bili tudi drugi predstavniki SLS: Branko 
Brumen, Karl Svenšek, Rado Simonič in Janko Lorbek. 
Menijo, da bo novi davek najbolj udaril po žepu malo 
gospodarstvo, kmetijstvo, predvsem pa kmečko in delavsko 
prebivalstvo skupaj z upokojenci.V SLS tega zakona ne 
bodo podprli, še več, naredili bodo vse, da ne bi bil sprejet.  
Vsi prisotni so bili zelo kritični do ukinjanja malih občin, ki so se 
kot samostojne pospešeno razvijale. Vsaka občina je popolnoma 
specifična zadeva. SLS predlaga, da rajši, kot da ukinjajo občine, 
prenesejo nekatere naloge na občinske uprave, kot so na primer 
izdajanje uradnih dokumentov, gradbenih dovoljenj ... Občine so 
danes še edini motor gospodarskega razvoja. 

N
ad

a 
Zu

pa
ni

č

Si
p 

TV



8

Terezija Bosilj je bila rojena 23. septembra 1923 na Stražeh. Otroška 
leta je preživljala z bratoma Alojzem in Francem. Po  preselitvi v 
Jiršovce 38 se je družina povečala še za sestro Liziko. Stara 15 let je 
izgubila mamo. Oče se je ponovno poročil in Terezija je dobila še 
sestri Efko ter Zefko. 
Otroci so drug za drugim odhajali od doma in Terezija je postala 
kuharica v župnišču na Destrniku. Ko je dopolnila 48 let, se je 
poročila s Francem Bosiljem in živela na njegovi domačiji v 
Trnovskem Vrhu. 1999 ji je mož umrl. 
4 leta po njegovi smrti se je zaradi zdravstvenih težav in 
nezmožnosti skrbeti za dom preselila k nečakinji Marici in njeni 
družini v Jiršovce. Marica skrbi, da ima botra Terezija topel dom in 
vse, kar potrebuje v teh letih. Zdravje ji kar dobro služi, bolijo jo le 
noge. Rane, ki se pojavljajo na nogah, redno oskrbuje patronažna 
sestra. Terezija rada bere, pogleda reklame in gleda televizijo vsaj 
vsako prvo nedeljo v mesecu, ko spremlja sveto mašo. Vesela je, 
ko pride na dvorišče potujoča trgovina z žemljicami, ki si jih kupi. 
V poletnem času poseda pred hišo in je vesela prav vsakega, ki 

6. oktobra je minilo 90 let, odkar je v Spodnjem Velovleku prijokal 
na svet Franz Alt iz Janežovskega Vrha. Ni še dopolnil18 let, ko 
je že moral na delo v opekarno. Težka fizična dela so ga delala 
močnega in odpornega. Nadrejeni ga  je ob neki priložnosti 
opozoril, da mora prihajati na delo spočit, saj ima kruh pri njem 
in ne doma. 
Tudi vojna vihra mu ni prizanesla. 1943 je bil ranjen v Rusiji. V 2. 

svetovni vojni je izgubil nogo in že več kot 70 let ima protezo. 
Kljub izgubi noge je naredil šoferski izpit in si poiskal delo, in to v 
tovarni Mercedes v Nemčiji. 
Tam so se mu tudi rodili trije otroci, dva sinova in hčerka. Poskrbel 
je za otroke in ustvaril topel dom v Nemčiji. Na domovino so ga 
vezali posebni spomini in vedno si je želel domov. V Janežovskem 
Vrhu je podedoval viničarijo in tukaj je nastal njihov slovenski 
dom. Pred 15 leti mu je umrla žena. Smrt ga je zelo prizadela. 
Želel si je družbe za svoja stara leta. Pred 10 leti se je ponovno 
poročil. Še vedno zdrav in poln moči je skupaj z ženo urejal okolje 
svoje hiše, skrbel za vinograd in se veselil obiskov svojih otrok ter 
sedmih vnukov. Danes ga razveseljuje tudi sedem pravnukov, ki 
so svojega opa razveselili z rojstnodnevno torto in mu zapeli. 
Pred časom mu je zbolela žena, ki je morala na zdravljenje v 
bolnišnico. To ga je tako prizadelo, da se odločil oditi v dom. Pravi, 
da je z življenjem v domu zadovoljen, da ima mnogo obiskov 
domačih in sosedov. Želi si, da bi žena čim prej ozdravela, da 
bosta skupaj preživljala jesen življenja. Življenje danes je težko. 
Vendar Franz pravi, da je današnji mladini prihranjeno veliko 
težkega, saj v razmerah, v kakršnih je živel on, današnja mladina 
ne bi preživela.
Župan Vladimir Vindiš, svetnik in sosed Aleksander Koser, sosedje, 
sorodniki in znanci so Franzu zaželeli vse najboljše in najlepše za 
njegov 90. rojstni dan.  Na njegovi poti ga naj spremljata zdravje 
in sreča, mu želimo tudi člani uredniškega odbora Občan.    

Nada Zupanič

90 let Terezije Bosilj

Nada Zupanič

90 let Franza Alta iz Janežovskega Vrha 23

pride k hiši. Rada spregovori, največkrat o vremenu. Le nekaj dni 
po njenem 90-em rojstnem dnevu ji je umrla sestra Lizika, ki je 
Marici pomagala skrbeti zanjo.
Terezijo so ob prazniku obiskali župan Občine Destrnik Vladimir 
Vindiš, predsednik Društva upokojencev Sveti Urban Destrnik 
Branko Goričan, Erika Maurič, Štefan Samec in Janko Dominko. Vsi 
so ji zaželeli še mnogo lepih dni, zdravja in zadovoljstva. 
Mnogim željam ob visokem jubileju se pridružuje tudi uredniški 
odbor časopisa Občan.    
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Poveljnik GZ Destrnik Branko Horvat, VGČ 1. st.

Predavanje na temo gašenja 
solarnih elektrarn

V času sodobnih načinov pridobivanja električne energije se 
sorazmerno povečuje tudi nevarnost požarov na teh napravah. 
Spreminja se taktični pristop gašenja, pojavljajo se nove 
nevarnosti pri gašenju, ki lahko ogrožajo varnost gasilcev in 
drugih prisotnih. Prav zaradi varnosti organiziramo predavanje 
na temo gašenja solarnih elektrarn, saj se te pojavljajo tudi v 
naši občini.
Predavanje bo v soboto, 12. novembra 2013,  ob 14. uri v 
dvorani Volkmerjevega doma.
Predavatelj ima za lažje razumevanje pripravljeno tudi slikovno 
predstavitev.
Udeležba na predavanju je OBVEZNA za vse operativne gasilce 
PGD Desenci in PGD Destrnik, vabljeni so tudi ostali člani obeh 
društev ter vsi zainteresirani občani, saj je prostora več kot 
dovolj.
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Uradni vestnik 
Občine Destrnik

Leto XVIII, številka 7 17. oktober 2013

1. SKLEP
o začetku priprave občinskega podrobnega prostorskega načrta 
(OPPN)

2. SKLEP
O OCENI IZVAJANJA OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI OBČINE 
V LETU 2012

3. SKLEP
o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni mreži v občini 
Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o.

1.
Na podlagi 57. člena Zakona o prostorskem načrtovanju (ZPNačrt) 
(Uradni list RS, št. 33/07, 70/08, 108/09, 80/10-ZUPUDPP, 106/10-
popr., 43/11-ZKZ-C, 57/12, 57/12-ZUPUDPP-A, 109/12 in 35/13 
SKL.US: U-I-43/13-8), 33. člena Zakona o lokalni samoupravi 
(Uradni list RS, št. 94/07-UPB/2, 27/08 Odl.US: Up-2925/07-15, U-I-
21/07-18, 76/08, 100/08 Odl. US: U-I-427/06-9, 79/09, 14//10 Odl. 
US: U-I-267/09-19,  51/10, 84/10 Odl. US: U-I-176/08-10, 40/12-
ZUJF) ter 29. člena Statuta Občine Destrnik (Uradni vestnik Občine 
Destrnik, št. 10/10 in 11/10) župan Občine Destrnik sprejme

SKLEP
o začetku priprave občinskega podrobnega prostorskega 

načrta (OPPN)

1. PREDMET SKLEPA
 S tem sklepom se podrobneje določi:
– oceno stanja in razloge za pripravo občinskega podrobnega 
prostorskega načrta;
– območja občinskega podrobnega prostorskega načrta;
– način pridobitve strokovnih rešitev;
– roke za pripravo občinskega podrobnega prostorskega načrta in 
njegovih posameznih faz;
– državne in lokalne nosilce urejanja prostora, ki predložijo 
smernice za načrtovanje ter mnenja glede načrtovanih prostorskih 
ureditev iz njihove pristojnosti;
– obveznosti v zvezi s financiranjem priprave občinskega 
podrobnega prostorskega načrta;
– objavo sklepa.

2. OCENA STANJA IN RAZLOGI ZA PRIPRAVO
Predmet postopka je izdelava občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za več enot urejanja prostora.
Enote urejanja prostora, ki se obdelujejo v tem postopku, so 
opredeljene v 49. členu Občinskega prostorskega načrta Občine 
Destrnik, ki je bil objavljen v Uradnem vestniku Občine Destrnik, 
št. 13/2011.
V okviru izdelave OPPN se pripravi tudi program opremljanja.
Pri pripravi OPPN je potrebno upoštevati značaj območja in 
temu prilagoditi tipologijo zazidave. Z načrtovano  prostorsko 
ureditvijo je potrebno zagotoviti optimalno vključenost pozidave 
v obstoječe in komunalno omrežje.
Za pripravo OPPN bodo uporabljene strokovne podlage, študije 
in raziskave, ki so bile ali bodo izdelane za obravnavane enote 
urejanja prostora.
Občinski podrobni prostorski načrt mora biti izdelan v skladu z 
vsemi predpisi s področja prostorskega načrtovanja ter z veljavno 

zakonodajo.

3. OBMOČJE OBČINSKEGA PODROBNEGA PROSTORSKEGA 
NAČRTA

J4 JANEŽOVCI – Turistično stanovanjsko naselje Janežovci

Parcelna številka K. o. Površina EUP
568/2, 568/3, 565, *53/1 Janežovci 0,61

JV2 JANEŽOVSKI VRH – Sanacija razpršene gradnje Janežovski 
Vrh 

Parcelna številka K. o.
Površina 
EUP

235/6, 233, 235/9, 236/29, 
236/16, 236/33, 236/32, 236/19, 
236/7, 236/6, 236/4, 236/39, 
236/37, 236/35, 235/11, 221/5, 
221/6, 222/4, 225/4, 225/2, 
225/6, 225/5, 226/1, 227/1, 
231/2, 231/1, 227/2

Janežovski 
Vrh

2,37

P15 PLACAR – Novo območje stanovanj

Parcelna številka K. o. Površina EUP
331/22 Janežovci 0,20

P16 PLACAR – Novo območje stanovanj

Parcelna številka K. o. Površina EUP
329/2, 329/1, 324/6, 324/5 Janežovci 0,77

Vi4 VINTAROVCI – Novo območje stanovanj – jug

Parcelna številka K. o. Površina EUP
693/1, 694/6, 694/7, 694/9, 
694/10, 694/11, 694/12, 
694/13, 694/14, 694/15

Vintarovci 0,34

 Vi5 VINTAROVCI – Novo območje stanovanj – sever

Parcelna številka K. o. Površina EUP
577 Vintarovci 0,27

ZN15 DRSTELJA – Območje krajine, ribnik

Parcelna številka K. o. Površina EUP
307, 146/1, 145/1, 309, 
310/1, 310/4, 310/5, 310/2, 
310/3, 147/1, 148/1

Drstelja 2,68

Uradni vestnik Občine Destrnik 7/17. 10.  2013
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ZN16 DRSTELJA – Območje krajine, ribnik

Parcelna številka K. o. Površina EUP
38, 41, 44, 45, 42, 49, 445 Drstelja 1,07

OPPN se lahko izdela za manjše območje znotraj posamezne 
enote urejanja prostora, če se izkaže  taka potreba.

6. NAČIN PRIDOBIVANJA STROKOVNIH REŠITEV
Strokovne rešitve, kot podlage za izdelavo OPPN, se pridobivajo s 
preveritvijo vseh do sedaj izdelanih strokovnih podlag, pripravo 
variantnih rešitev in z izborom najustreznejše variante.
Strokovne rešitve morajo biti presojene s funkcionalnega, 
z varstvenega in ekonomskega vidika ter z vidika njene 
sprejemljivosti v lokalnem okolju. O izboru strokovne rešitve 
odloči pripravljavec.

7. ROKI ZA PRIPRAVO OPPN IN NJEGOVIH POSAMEZNIH FAZ
Terminski plan je narejen glede na minimalne zakonske roke 
posameznih faz, ki jih je potrebno upoštevati, vendar je potrebno 
upoštevati tudi termine sklicev organov občine in morebitna 
usklajevanja s posameznimi nosilci urejanja prostora ter izdelavo 
OPPN, kar lahko privede do zamika posameznih faz oziroma 
končnega termina sprejema prostorskega akta.
OPPN se izdela po naslednjem okvirnem terminskem planu:

FAZA NOSILEC ROK
Sklep o začetku priprave OPPN Župan 1 teden
Objava sklepa v uradnem glasilu in 
na svetovnem spletu

Občina 3 tedne

Izbira izdelovalca OPPN Občina 4 tedne
IZDELAVA OSNUTKA OPPN
Izdelava osnutka OPPN Izvajalec 4 tedne
Predstavitev osnutka OPPN 
naročniku, potrditev osnutka

Izvajalec, 
občina

1 teden

Pridobitev gesla za dostop do gradiva 
na spletnem strežniku

Občina 2 tedna

Pridobitev smernic nosilcev urejanja 
prostora

Občina 4 tedne

Pridobitev odločitve ministrstva o 
izdelavi CPVO

Občina 4 tedne

Analiza smernic in dopolnitev 
osnutka OPPN

Izvajalec 1 teden

IZDELAVA DOPOLNILNEGA 
OSNUTKA OPPN
Izdelava dopolnilnega osnutka OPPN 
z variantnimi rešitvami po pridobitvi 
smernic

Izvajalec 3 tedne

Predstavitev dopolnjenega osnutka  
OPPN naročniku, potrditev osnutka

Izvajalec , 
občina

2 tedna

Priprava gradiva za javno razgrnitev Izvajalec 1 teden
Priprava obvestila lastnikom o 
razgrnitvi variantnih rešitev OPPN

Občina 1 teden

Javno naznanilo o javni razgrnitvi 
in javni obravnavi dopolnjenega 
osnutka OPPN

Občina 1 teden

Javna razgrnitev in obravnava 
dopolnjenega osnutka OPPN z 
evidentiranjem vseh pripomb

Občina in 
izvajalec

4 tedne

Priprava stališč do pripomb in 
predlogov iz javne razgrnitve ter  
javne obravnave

Izvajalec 2 tedna

Izdelava dopolnjenega osnutka 
OPPN po javni razgrnitvi

Izvajalec 3 tedne

Prva obravnava na občinskem svetu Občina, 
izvajalec

2 tedna

Objava stališč do pripomb na 
krajevno običajen način

Občina 1 teden

Seznanitev lastnikov nepremičnin o 
upoštevanju pripomb

Občina 2 tedna

IZDELAVA PREDLOGA OPPN
Izdelava predloga OPPN Izvajalec 2 tedna

Pridobitev mnenj nosilcev urejanja 
prostora na dopolnjen predlog OPPN 
in opredelitev pristojnih ministrstev 
o sprejemljivosti OPPN

Občina 4 tedne

Priprava usklajenega predloga OPPN Izvajalec 2 tena
Predstavitev predloga OPPN 
naročniku, potrditev predloga

Izvajalec, 
občina

1 teden

Priprava gradiva za občinski svet Izvajalec, 
občina

1 teden

Druga obravnava in sprejem odloka 
na občinskem svetu

Občina, 
izvajalec

2 tedna

Objava odloka v uradnem glasilu in 
na svetovnem spletu

Občina 2 tedna

8. DRŽAVNI IN LOKALNI NOSILCI UREJANJA PROSTORA
Nosilci urejanja prostora, ki v postopku priprave OPPN sodelujejo 
s posredovanjem smernic za načrtovanje, strokovnih podlag 
urejanja prostora ter mnenj k predlogu, so:

9. SEZNAM DRŽAVNIH NOSILCEV UREJANJA PROSTORA:
– Ministrstvo za infrastrukturo in prostor, Direktorat za prostor (za 
področje razvoja poselitve), Langusova ul. 4, 1000  Ljubljana
– Ministrstvo za kmetijstvo in okolje, Direktorat za kmetijstvo (za 
področje kmetijstva), Dunajska 22, 1000 Ljubljana
– Ministrstvo za kmetijstvo in okolje, Direktorat za gozdarstvo, 
lovstvo in ribištvo (za področje gozdarstva, lovstva in ribištva), 
Dunajska 22, 1000 Ljubljana
– Zavod za gozdove Slovenije, Večna pot 2, 1000 Ljubljana
– Ministrstvo za kmetijstvo in okolje, Agencija RS za okolje (za 
področje rabe in upravljanja z vodami), Vojkova 1b, 1000 Ljubljana
– Zavod RS za varstvo narave (za področje ohranjanja narave), 
Tobačna ulica 5, 1000 Ljubljana
– Ministrstvo za kulturo, Direktorat za kulturno dediščino (za 
področje varstva kulturne dediščine), Maistrova 10, 1000 Ljubljana
– Ministrstvo za infrastrukturo in prostor, Direktorat za 
infrastrukturo (za področje cestnega prometa s pomorskim in z 
železniškim prometom in zračnega prometa), Langusova ulica 4, 
1000 Ljubljana
– Ministrstvo za infrastrukturo in prostor, Direktorat za promet 
(za področje trajnostne mobilnosti), Langusova ulica 4, 1000 
Ljubljana
– Ministrstvo za infrastrukturo in prostor, Direktorat za energijo 
(za področje rudarstva), Langusova ulica 4, 1000 Ljubljana
– Ministrstvo za infrastrukturo in prostor, Direktorat za energijo 
(za področje energetike), Langusova ulica 4, 1000 Ljubljana
– Ministrstvo za obrambo, Uprava RS za zaščito in reševanje (za 
področje zaščite in reševanja), Vojkova 61, 1000 Ljubljana
– Ministrstvo za obrambo, Direktorat za logistiko (za področje 
obrambe), Vojkova cesta 61, 1000 Ljubljana

10. SEZNAM LOKALNIH NOSILCEV UREJANJA PROSTORA:
– Elektro Maribor, Vetrinjska ulica 2, 2000 Maribor
– Telekom Slovenije, PE Maribor, Titova cesta 38, 2000 Maribor
– Gradnje Destrnik d. o. o., Drstelja 45, 2253 Destrnik

OPPN se skladno s četrtim odstavkom 58. člena ZPNačrt pošlje 
tudi Ministrstvu za kmetijstvo in okolje, Direktoratu za okolje, 
Sektorju za CPVO, Dunajska 22, 1000 Ljubljana, ki odloči, ali je za 
predmetni OPPN potrebno izvesti CPVO.
Če se v postopku priprave OPPN ugotovi, da je potrebno pridobiti 
tudi smernice in mnenja drugih nosilcev urejanja prostora, se jih v 
postopek vključi naknadno.

11. OBVEZNOSTI V ZVEZI S FINANCIRANJEM OPPN 
Izdelavo OPPN in vseh potrebnih strokovnih podlag za področje 
stanovanjske gradnje se financira iz proračuna Občine Destrnik. 
Za enote urejanja prostora ZN15 in ZN16 vse stroške plača 
pobudnik. Pri EUP ZN15 plača Občina Destrnik iz proračuna 
strošek načrtovanja predvidenega odvodnega kanala iz ČN za 
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odvod iztočnih in prelivnih voda.
12. OBJAVA SKLEPA
Ta sklep začne veljati takoj in se objavi v Uradnem vestniku 
Občine Destrnik in na svetovnem spletu ter pošlje ministrstvu in 
sosednjim občinam.

Štev.:  3500-8/2012-5
Datum:  4. 10. 2013

Župan
Vladimir VINDIŠ

2.
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Destrnik (Uradni vestnik 
Občine Destrnik, št.  10/2010 – UPB1 in št. 11/2010) ter tretjega 
odstavka 6. člena Zakona o občinskem redarstvu (Uradni list RS, 
št. 139/2006 ZORed) je Občinski svet Občine Destrnik na 20. redni 
seji 1. 10. 2013 sprejel

SKLEP
O OCENI IZVAJANJA OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI 

OBČINE V LETU 2012

1.
Občinski svet  Občine Destrnik ocenjuje, da so bili doseženi 
zastavljeni cilji Občinskega programa varnosti Občine Destrnik za 
leto 2012.

2. 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku 
Občine Destrnik.
Štev.: 900-11/2013-20R-4/5
Datum: 1. 10. 2013
       

Župan Občine Destrnik
Vladimir Vindiš

3.
Na podlagi 10. člena  Pogodbe o koncesiji, št. 528/99, z dne 
1. 10. 1999, za izgradnjo in upravljanje krajevnega omrežja za 
distribucijo in oskrbo z utekočinjenim naftnim plinom v občini 
Destrnik ter v skladu z 29. členom Statuta Občine Destrnik (Uradni 
vestnik Občine Destrnik, št. 10/2010 – SOD–UPB1 in št. 11/2010) 
izdaja župan Občine Destrnik naslednji

SKLEP
o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni mreži v občini 

Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o.

1. Občina Destrnik daje soglasje k ceni za odjem plina po 
plinovodni mreži v občini Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o., 
in sicer v naslednji višini:

Cena je oblikovana po 10. členu pogodbe in znaša:
–  nabavna cena plina fco Destrnik          739,2982  EUR/t
–  kalo 5 %                36,9649  EUR/t
–  marža             141,4518  EUR/t
0,0810 EUR/kg + inflacija  –  od podpisa pogodbe do 1. 9. 2013
----------------------------------------------------------------------------------- 
SKUPAJ:                                             917,7149  EUR/t
ali
Skupaj  –  plinasta faza                            2,2576 EUR/m³

Potrjuje se prodajna cena plina v višini 2,2576 EUR/m³. V ceno nista 
vključena taksa za obremenjevanje okolja s CO2 (ekološka taksa) 
v višini 0,1019 EUR m/³ in davek na dodano vrednost v višini 22 %.
Diferenčne cene, glede na odjem (kategorije A do G iz 22. člena 
Pravilnika o priključku in dobavi plina št. 528/99), zaenkrat ne 
bomo oblikovali. Vsi porabniki bodo imeli enako ceno.
Potrjujeta se ceni najema plinomera v višini 1,04 EUR/mes. in 

vzdrževanja ter servisiranja plinomera 1,04 EUR/mes. Davek na 
dodano vrednost ni vključen v ceno.

2.  Ta sklep začne veljati takoj.  Objavi se v uradnem glasilu občine, 
cene pa se pričnejo uporabljati od  1. 10. 2013. 
Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati sklep o soglasju k ceni 
za odjem plina po plinovodni mreži v občini Destrnik podjetju 
Istrabenz plini d. o. o.,  št. 354-1/2013-9, z dne  9. 9. 2013.

Štev.:    354-1/2013-10
Datum:  9. 10. 2013

Župan Občine Destrnik:
Vladimir VINDIŠ

Kje si matika naša?
Kje je mili tvoj obraz …
Kje je roka tvoja,
ki je vedno znala
poskrbeti za vse nas?

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše drage mame in matike

Elizabete Povše
iz Jiršovcev 38

19. 10. 1927–30. 9. 2013

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste jo pospremili na njeni 
zadnji poti, darovali sveče in za svete maše ter iz srca izrazili 
sožalje. Hvala gospodu župniku g. Jožefu Škofiču za opravljen 
cerkveni obred in pogrebnemu podjetju Almaja iz Lenarta.
Posebna zahvala Maji in Nini Polanec, Vojku, Tadeju in Petru 
ter vsem, ki niste posebej omenjeni, pa ste nam v mislih in 
besedah stali ob strani. Iskrena hvala.

Žalujoči: Vsi, ki smo te imeli radi, v naših mislih in srcu boš 
vedno ostala naša dobra matika.

Uradni vestnik Občine Destrnik 7/17. 10.  2013

Obvestilo o  oddaji člankov za 
naslednjo številko 

Članke in oglase za 10. številko časopisa Občan oddajte do 
5. NOVEMBRA 2013 (kasneje le po predhodnem dogovoru z 
uredništvom) ali pošljite na naslov Občan, Vintarovci 50, 2253 
Destrnik; elektronski naslov: clanki@casopis-obcan.si

Članki naj bodo napisani v pisavi »Times New Roman«, velikost 
pisave naj bo 12. Največja velikost članka je lahko ena stran 
v Wordu, daljših člankov v prihodnje ne bomo objavljali 
(odločitev uredniškega odbora z dne 7. 9. 2012).

Priložite fotografije z imeni avtorjev; če boste le-te poslali 
po elektronski pošti, jih pripravite posebej v priponki (v jpg 
formatu). 
Rokopise oziroma članke, ki niso posneti na disketi ali 
zgoščenki, zaradi prepisovanja oddajte teden pred navedenim 
datumom.

Uredništvo
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V Turistično društvo je prišla ponudba gospe Mojce Metličar, ki je 
zaposlena pri kmetijski svetovalni službi na Ptuju kot vodja lokalne 
akcijske skupine LAS, da bi člani društva sodelovali pri snemanju 
oddaje za Televizijo Slovenija.
Predsednik društva je sprejel ponudbo in dobil potrebne napotke 
o zgodbi, ki so jo televizijci želeli posneti. V naslednji fazi je moral 
določiti glavne igralce in statiste. 
Filmska ekipa je prišla v Destrnik 22. septembra.  Snemanje  se 
je pričelo v Viničariji Destrnik, kjer so kot glavni igralci nastopili: 
Jože in Pavla kot viničarja, njuno hčer je igrala Nataša, njeni trije 
otroci pa so bili Maks, Ana in Klara. Prikazali so skromno življenje 
viničarjev, Srečko pa še  vezanje lončenih posod.
Staro vinsko klet so posneli pri Škarjakovem muzeju, nato pa je 
sledilo snemanje trgatve pri družini Kuri v starem vinogradu v 
Vintarovcih, kjer je skupina statistov prikazala trgatev. Bila je 
zanimiva izkušnja, lahko so se prepričali, kako težko je biti igralec. 
Prizore je potrebno ponavljati, dokler režiser ni zadovoljen. V vsej 
zgodbi so najbolj uživali otroci, nič jim ni bilo pretežko. Kdo ve, 
morda se v katerem od njih skriva igralski potencial.
Filmska zgodba iz Destrnika bo predstavljena na Televiziji Slovenija 
v novembru 2013.
V Turističnem društvu ugotavljajo, da so se s projektom Od lanu do 
platna pričela širiti obzorja. Skupina članov, ki sodeluje v projektu, 
je lepo oblečena in zna prikazati stare običaje. Veliko nastopov 
so že opravili, bili občudovani in pohvaljeni. V Destrniku se še 
premalo zavedamo, da je izvedba projekta velika promocija za 
ves kraj. Drugi so to že opazili. Iz sosednje občine je prišla prošnja 
za izposojo oblek naših predic, ki so tako lepo opravljene. Velik 
kompliment in dejstvo, da je zelo pomembno, kako so ob prikazu 
starih šeg in navad ljudje oblečeni in obuti. 
V Turističnem društvu so ustvarili zgodbo in zgodbe delajo kraje 
zanimive ter pritegnejo ljudi, da jih  pridejo pogledat.

V letnem načrtu dela turističnega društva je tudi ekskurzija. 
Pripravijo jo za prizadevne člane, ki s prostovoljnim delom 
pomagajo pri izvedbi največje  prireditve v kraju.
Letos so izbrali gorenjski konec, dva slovenska bisera, kjer je 
turizem doma. Namen ekskurzije je sproščeno druženje članov 
društva, ogledi znamenitosti in učenje na primerih dobre prakse v 
drugih turističnih društvih.
V soboto, 14. septembra, so se zbrali pred gasilsko turističnim 
domom. Na avtobus so naložili obilico hrane in pijače ter se dobre 
volje odpravili na pot. Šofer  Danilo se je izkazal, saj je potnike 
že zjutraj  razvajal z odličnimi rogljički in borovničkami. Za dvig 
dobrega razpoloženja je pripeljal še  mladega muzikanta Davida, 
ki je pričel takoj veselo igrati.  
Po lepem jutru se je naredil prelep sončen dan in Bled je sijal v vsej 
svoji lepoti. Na avtobus je vstopila prijazna vodička Maja in vodila 
po programu ekskurzije. 
V Bohinju  so se najprej sprehodili do Ribčevega Laza in si ogledali 
cerkvico sv. Janeza Krstnika, znano veduto Bohinja, se sprehodili ob 
jezeru, občudovali ribe, račke, kristalno čisto vodo ter prečudovite 
planine. Imeli so izjemno priložnost za ogled planšarjev, ki so gnali 
čredo na Kravji bal.
Z ladjico so se popeljali po Bohinjskem jezeru do Ukanca. Čudovito 
romantično doživetje, ki ga velja še kdaj ponoviti. Vožnja z nihalko 
na Vogel pa je bila za nekatere adrenalinsko doživetje, ki mu je 
sledilo toplo kosilo z razgledom na naše očake –  Triglav in okoliške 
planine, obsijane s soncem. Spustili so se v dolino, se odpeljali 
proti Stari Fužini na ogled planšarskega muzeja, nato pa skozi 
zgornjo Bohinjsko dolino, mimo Studorja proti Bledu do Blejskega 
Vintgarja. Sprehod po Vintgarju je bil osvežujoč, opazovanje  igre 
vode pa sproščujoče doživetje. 
Udeleženci izleta so se ves dan trudili pri pospravljanju dobrot, ki 
so jih pripravili pridne gospodinje in družina Sever, David in Tomo 
pa sta skrbela za številne glasbene vložke.
Predsednik društva Ivan je ob koncu ekskurzije povedal, da 
obžaluje, ker mnogi, ki so pred prireditvijo in na njej trdo delali, 
niso uspeli iti zraven. Kljub temu upa in želi, da  jih bo v društvu 
še naprej združevala pozitivna energija ter da bodo prireditve 
društva še naprej uspešne.

Kristina Hauptman

Snemanje televizijske oddaje na 
Destrniku

Kristina Hauptman
Turistično društvo Destrnik

Ekskurzija na Bled in v Bohinj
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VABILO
MePZ Ojstrovec vabi na koncert 
Pozdrav jeseni, ki bo v petek, 25. oktobra 2013, ob 18.00 v 
Volkmerjevem domu kulture na Destrniku.

Gostje:
vokalna skupina Simfonija
harmonikarji
Dornavski oktet
violinistka Polonca Kramar

Prijazno vabljeni. MePZ Ojstrovec
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Knjižnica Ivana Potrča Ptuj v letu 2013 praznuje 100-letnico rojstva 
Ivana Potrča in 20-letnico, odkar nosi njegovo ime, 10-letnico 
izvajanja nalog osrednje območne knjižnice ter 10-letnico, odkar 
kraje na območju upravne enote Ptuj obiskuje sodoben bibliobus.
Knjižnica Ivana Potrča Ptuj je bila po pisatelju Ivanu Potrču (1913–
2013) poimenovana 5. oktobra 1993. V letu 2013 torej praznujemo 
100-letnico rojstva Ivana Potrča, hkrati pa tudi 20-letnico, odkar 
knjižnica nosi njegovo ime.
Knjižna zapuščina Ivana Potrča je ob zbirkah Štefke Cobelj in 
Iva Arharja ena od treh velikih posebnih zbirk, ki jih hrani naša 
knjižnica. Ni bilo naključje, da smo se leta 2006 odločili, da kot 
prvo katalogiziramo prav knjižno zapuščino Ivana Potrča, ki jo je 
1998 knjižnici podarila pisateljeva žena Branka Jurca. Tako smo 
v letu 2007 Potrčevo knjižno zapuščino, ki je štela 2.292 enot, 
postavili na ogled in jo uredili kot čitalniško zbirko. 
V Potrčevem letu smo izdali monografijo z naslovom Zapuščina 
Ivana Potrča v ptujski knjižnici 2, v sodelovanju s Filozofsko 
fakulteto Univerze v Mariboru in Slavističnim društvom Maribor 
organizirali strokovni posvet Aktualnost in živost Potrčevega dela 
danes, oktobra pa bomo postavili na ogled priznanja in nagrade, 
ki jih je pisatelj prejel ne le za bogato literarno ustvarjanje, ampak 
tudi za družbeno aktivnost.

Leta 1993 je bil sprejet Pravilnik o osrednjih območnih knjižnicah 
in Knjižnica Ivana Potrča Ptuj je postala ena od desetih osrednjih 
območnih knjižnic v Republiki Sloveniji. Praznovanje 10. obletnice 
izvajanja nalog osrednje območne knjižnice bomo združili s 
predstavitvijo projekta Osrednji ptujski časopisi na spletnem 
portalu Digitalne knjižnice Slovenije.
Tako nam je v devetih letih uspelo digitalizirati vse osrednje 
ptujske časopise, in sicer Pettauer Wochenblatt (1878), Pettauer 
Localanzeiger (1889−1890), Pettauer Zeittung (1890−1904), 
Pettauer Anzeiger (1905−1913), Štajerc (1900−1918), Ptujski list 
(1919−1922), Narodna sloga (1931−1932), Naše delo (1948−1950), 
Ptujski tednik (1951−1961), Tednik (1961−2003) in Štajerski tednik 
(2003−2012). V Digitalno knjižnico Slovenije smo vključili več kot 
87.000 strani, kar nas po obsegu gradiva uvršča med vodilne 
slovenske splošne knjižnice. 
Deset let mineva tudi, odkar občine na območju upravne enote 
Ptuj obiskuje sodoben bibliobus, ki stoji na 51 postajališčih. 
Idejo za potujočo knjižnico je imel že leta 1958 bibliotekar Andrej 
Kovač in takoj so se začele priprave. Šola za lesarske vajence je 
izdelala dva kovčka, prirejena za hrambo knjig, in le-ta sta še 

istega leta »odpotovala« v Vitomarce, nato pa še v Naraplje. To 
sta bili prvi »postajališči« potujoče knjižnice na Ptujskem, ki sta se 
selili od vasi do vasi. Leta 1972 je delo v potujoči knjižnici zastavil 
višji knjižničar Simon Petrovič, saj so bila to še leta, ko je po vaseh, 
predvsem v kulturnih domovih, domovalo kar nekaj knjižnic. 
O prvi pravi potujoči knjižnici lahko govorimo od leta 1996 naprej, 
ko se je oddelek preselil na Prešernovo ulico, nabavljen pa je bil 
tudi bibliokombi. 
Sodobna zgodovina potujoče knjižnice se začenja v letu 2003 z 
nakupom bibliobusa. K nakupu je pristopilo 13 občin, tri pa so se 
pridružile leta 2008. 

Veseli smo, da smo s slovesnostjo v petek, 13. septembra 2013, ob 
12. uri odprli novo ploščad z urejeno zelenico, kjer bo imel svoje 
domovanje tudi bibliobus naše knjižnice. Izvedbo je financirala 
Mestna občina Ptuj, ki je v letih 2011 do 2013 za potrebno 
dokumentacijo in izvedbo del namenila približno 118.000,00 
evrov, dela je izvedlo podjetje GP Projekt Ing d. o. o., in sicer  v 
predvidenih rokih.

mag. Matjaž Neudauer, direktor Knjižnice Ivana Potrča Ptuj

Ptujska knjižnica v znamenju okroglih obletnic

Dr. Štefan Čelan, župan Mestne občine Ptuj, je družini Potrč podelil priznanje, ki ga je prevzel 
pisateljev sin prof. dr. Matjaž Potrč.

Naslovnica prvega ptujskega časopisa Pettauer Wochenblatt, ki je izšel v nedeljo, 10. februarja 
1878.

Prireditvena ploščad ob knjižnici je letos dobila novo podobo, na njej pa je prostor tudi za 
bibliobus.
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Sedim in se razgledujem po naši občini in širših Slovenskih goricah. 
Pokrajina dobiva jesensko barva in prav jeseni so zame Slovenske 
gorice najlepše, ko se sliši pesem klopotcev in ječanje preš. In ne 
razumem ljudi, ki ne želijo dobro našim Slovenskim goricam, ki 
jih je že opeval veliki Slovenec Rudolf Maister: »Oj, Slovenske ve 
gorice, sonca božjega bogate, ve ste kakor bajke zlate, …«
Ob prebiranju Maistrove poezije še bolj ne razumem destrniškega 
župana Vindiša, ki ne razmišlja tako, kot je že nekoč razmišljal 
Rudolf Maister. 
Spoštovani župan Vindiš, v ponedeljek, 2. septembra, sem bil 
prvič po letu in pol, kar ste vi župan na sestanku v vaši pisarni. 
Pa ne na vašo željo ampak na željo predstavnikov podjetja Em-
grad (g. Jakoba in g. Petra Emeršiča), zaradi pogovorov o nakupu 
poslovnih prostorov. Po enournem sestanku niste imeli niti enega 
argumenta zakaj pogodbe ne podpišete. Celo priznali ste, da 
bodo stroški višji zaradi večjega DDV-ja, stroškov financiranja in 
poslovne škode, ki je z vsakim dnem višja. Žal niste povedali ali 
jih boste poravnali vi ali bodo padli na pleča občank in občanov 
naše občine. 
Po sestanku, ko sva izmenjala nekaj besed sama (na štiri oči) pred 
osnovno šolo Destrnik -  bil je prvi šolski dan, ste mi rekli, da sem 
samo jaz problem, ker sem podpisal predpogodbo. Mi smo v 
preteklih letih veliko naredili. To bi pa lahko bil vaš projekt, če ne 
bi že jaz podpisal predpogodbe. Odgovoril sem vam, da mi nikoli 
ni šlo za prestiž ampak izključno za dobro ljudi. Istočasno ste me 
nagovorili, da me boste poklicali po telefonu, da vam pomagam 
narediti kaj dobrega za Destrnik. Vašega klica še danes žal nisem 
prejel. Vem, da je to vaš način dela – v javnosti govorite eno, delate 
pa popolnoma nasprotno. 
Gospod župan javno vas sprašujem, kje ste zavozili vi skupaj 
z direktorico mag. Darinko Ratajc, da Destrnika ni med tistimi 
občinami, ki bi lahko cca. 400.000 evrov dobile od Agencije za 
kmetijske trge in razvoj podeželja (povzeto po Štajerski tednik, 3. 
september 2013). 

Če vas samo spomnim, parkirišče pod OŠ, ki ste ga letos odpirali 
so bila financirana od zgoraj omenjene agencije, vendar prijavo in 
pogodbo za denar je uspešno pripravila bivša ekipa (Pukšič- Čeh). 
Župan v Štajerskem tedniku, 24. septembra,  ste napisali, da ste 
postali ujetnik svetnikov SLS. Vaša izjava je neresnična. Svetniki 
SLS kljub menjavi župana izvršujejo svoj plan, brez njih vi ne bi 
odpirali čistilne naprave, asfaltov v Gomili, Strmcu in Jiršovcih, 
parkirišč pod OŠ ter sedaj gradili platoja pod večnamenskim 
objektom za vrtec. Tudi za ta projekt imate na mizi denar EU. 

V Štajerskem tedniku govorite, da je edina prava rešitev nove 
volitve, verjamem, da bi si vi želeli še več takšnih svetnikov, ki 
bi vam slepo sledili brez razvoja, vizije in projektov. Občane je 
izvolitev vas  in nekaterih svetnikov veliko stala, saj smo ostali 
brez enega samega projekta v državi. Za nadaljevanje gradnje 
cestne infrastrukture ste se z g. mag. Gregorjem Fickom iz 
Direkcije Republike Slovenije za ceste dogovorili po letu 2016 (to 
je prihodnik). To je čas, ko ne vemo kdo bo župan na Destrniku in 
kdo direktor DRSC?
Takšen dogovor ni dogovor ampak pesek ljudem v oči in obraz, 
če prav je bilo z bivšim ministrom Černačem dogovorjeno za 
dokončanje ceste, ki gre skozi Destrnik do Gomilc že za pomlad 
v letu 2013. Kot dokaz vam prilagam izsek iz Načrta razvojnih 
programov za naš občino:

Strinjam pa se z izjavo župana v uvodniku septembrski številke 
Občana, ki je zapisal: »Podobno sliko, kot je na občini vidim na 
vladi.« Res je, da ni sprejemljivo, da župan ne ve kaj bi sam s 
sabo, uničuje gospodarske subjekte, tudi obrat Gradnje Destrnik, 
investitorje v občini (Em-grad), ker županu denar priteka iz 
državne blagajne in ne od dela, zato se lahko obnaša tako ošabno. 
Očitno župan ni hotel prisluhniti večini v občinskem svetu, našim 
podjetnikom, občanom pa tudi komu, ki je in bo za Destrnik 
vedno odpiral velikokrat zaklenjena in ne samo zaprta vrata. 

Poslanec DZ RS Franc Pukšič

Župan Vladimir Vindiš tretjič vam ponujam roko, ne zaradi vas, 
zaradi našega Destrnika
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Rečemo lahko, da bo Pošta Slovenije z letošnjim septembrskim 
izidom pravzaprav podaljšala poletje in misli vseh nas na morje. 
V seriji znamk Živalstvo bodo namreč 27. septembra izšle štiri 
znamke z motivi živali slovenskega morja. Na znamkah bodo 
predstavljeni črnik, sipa, glavata kareta in zlati cipelj. Prve tri 
naštete znamke bodo izšle posamezno, v poli s 25 znamkami in z 
nominalnimi vrednostmi 0,60, 0,64 in 0,92 evra, znamka z motivom 
zlatega ciplja pa bo izšla v bloku z eno znamko z nominalno 
vrednostjo 0,97 evra.
 Posebnost septembrskega izida je gotovo ta, da bodo omenjene 
znamke izdane v posebni tehniki tiska: del vsake znamke iz serije 
Živalstvo bo namreč prekrit s pravo soljo iz slovenskega morja. Gre 
za tako imenovano termografijo.
 Dopolnjena bo tudi serija znamk Naravni parki Slovenije, kjer se 
tokrat na znamkah predstavlja Kozjanski park. Znamka bo izšla v 
bloku z eno znamko z nazivno vrednostjo 1,25 evra.
Septembra bosta izšli tudi razglednični dopisnici: s prvo bomo 
počastili 70. obletnico Zbora 
odposlancev slovenskega 
naroda v Kočevju, druga pa bo 
izšla bo 90-letnici Slovenskega 
etnografskega muzeja. 
Več informacij o novih izdelkih 
je na voljo na spletni strani 
www.posta.si in v Biltenu št. 97.

Pošta Slovenije

So dnevi, ki so vredni spomina, so dogodki, ki ostanejo v spominu 
za vedno, in so ljudje, ki jih vedno rad srečaš. Bilo je pred štirimi 
desetletji, ko so zapustili Osnovno šolo bratje Reš v Destrniku. 
Večina med njimi je dopolnila 15 let. 
Poti so jih vodile v vse konce Slovenije. Nekateri so se podali v 
srednje šole, drugi v poklicne, nekaj jih je začelo kmetovati na 
svojih domačijah. Bili pa so tudi takšni, ki so morali takoj na delo v 
tovarne. Vsak je imel svojo pot, svojo usodo. 
Ker so se nekajkrat že srečali, ker so mnogi ostali v Občini Destrnik 
vse svoje življenje, prepoznavanje ni bilo težko. Preleteli so seznam 
in se spraševali, ali je hodil posameznik v a ali v b razred. Spomnili 
so se prav vsakega. Njihova vrsta se je skrajšala kar za 11 sošolcev 
in sošolk, ki so umrli zaradi bolezni, v prometnih nesrečah ali kako 
drugače. 
Upajo, da do naslednjega srečanja ostanejo vsi  zdravi in da jih bo 
čim več med njimi že upokojenih.

Pobudo, da bi po petih letih spet organizirali srečanje, sta prevzela 
Danica Rotvein in Marjan Tašner. Sošolci in sošolke, ki so v letu 
1978 zaključili 8. razred osnovne šole, praznujejo v letošnjem letu 
okrogle jubileje, to je Abrahama.
 Na izletniško-vinogradniški kmetiji Lovrec so se zbrali v soboto, 
28. avgusta. Pogovarjali so se, kako je kdo preživel srečanje z 
Abrahamom, o vnukih, saj jih je večina že ponosnih dedkov in 
babic. 
35 let po osnovni šoli je bilo bogatih. Vsak izmed udeležencev bi 
lahko napisal bogato življenjsko zgodbo. Vendar za to ni časa, saj 
jih je večina v službi. V spominih so se vračali v osnovnošolske 
klopi. Primerjali so svoja šolska leta z današnjimi in bili enotnega 
mnenja, da je bila takratna šola stroga in zahtevna. Nasmejali so 
se vragolijam, ki so jih ustvarili, čeprav so bile le-te »nagrajene« s 
slabo oceno ali celo s fizično kaznijo. Oživeli so spomini na skupna 
šolska leta, na nezgode v šolskih klopeh, na poti v šolo in iz nje. 
Ves čas srečanja je bilo živahno. Vsak bi rad poklepetal z vsakim. 
Tudi zaplesali so. Ob slovesu so si obljubili, da se ponovno srečajo 
in si  zaželeli zdravja ter družinske topline. 

Nada Zupanič

Razšli so se pred štirimi desetletji
Nada Zupanič

Srečalo se je 20 Abrahamovcev  
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Tokrat vam 
na kratko 
predstavljamo 
podjetje,  ki 
v naši občini 
deluje že 
nekaj časa, a 
marsikdo med 
nami ne ve, 
katere storitve 
nam ponujajo. 
Podjetje 

Gradnje Destrnik, družba v lasti Občine Destrnik, skrbi za 
nemoteno zagotavljanje javnih dobrin in čim boljše vzdrževanje 
infrastrukture – lokalnih cest, javnih poti, javne razsvetljave, za 
vzdrževanje pokopališča, vežice, izvajanje zimske službe (pluženje 
in posip cest, pločnikov, parkirišč, …) itd.
Svoje storitve ponujajo tudi našim občanom in občankam, prav 
tako pravnim osebam ter vsem, ki jih potrebujejo:
prevozi do 10 ton s tovornim vozilom Man, prevozi materialov 
s kmetijskim strojem traktor New Holland 120 skiper s prikolico 
tandem, z nosilnostjo do 8 t, ter prevozi  manjšega blaga s 
poltovornim vozilom Kia K2500
košnja trave s traktorskim mulčerjem oz. z bočno koso Ferri
čiščenje različnih površin s priključno metlo za čiščenje širine 2 m
izkopi, zasipi in planiranje z rovokopačem JCB 3CX
valjanje terena z valjarjem širine 1 m, vibroploščo
nameščanje in snemanje plakatov na plakatne panoje Občine 
Destrnik,
košnja trave z nahrbtno kosilnico in motokultivatorjem s priključno 
koso oz. mulčerjem
urejanje zelenic, obrezovanje živih mej
priprava podlage za asfalt, tlakovec
polaganje robnikov, tlakovcev
Za izvajanje naštetih storitev ponujajo konkurenčne cene, lahko 
jih pokličete na telefonsko številko 059 033 558 ali pišete na info@
gradnje-destrnik.si oz. se oglasite na sedežu podjetja na Drstelji 
45. Lahko pa jih obiščete tudi na njihovi novi spletni strani: www.
gradnje-destrnik.si, kjer lahko podate predlog, pohvalo, pritožbo, 
povpraševanje, … Z veseljem vam bodo priskočili na pomoč.

Ksenija Munda

Predstavitev podjetja  
Gradnje Destrnik d. o. o.


